
Zápisnica z Členskej schôdze SÚCHNO – Banská Bystrica 

11.06.2022, Hotel Dixon 

 
Počet registrovaných delegátov s platným hlasovacím právom: 84 

 

Program: 

1./ Otvorenie 

2./ Voľba zapisovateľa a voľba komisií (návrhová, mandátna, volebná) 

3./ Schválenie programu členskej schôdze 

4./ Správa predsedu SÚCHNO (A. Majsniar) 

5./ Správa o činnosti SÚCHNO (Mgr. I. Kočajda) 

6./ Správa Výcvikovej komisie SÚCHNO (Bc. J. Adamuščin) 

7./ Správa HPK SÚCHNO (Mgr. I. Kočajda) 

8./ Správa o hospodárení a správa Revíznej komisie (Mgr. I. Kočajda, M. Petrek) 

9./ Schválenie Kalendára kynologických akcií na rok 2023 

10./ Návrh rozpočtu na rok 2023 (Mgr. I. Kočajda) 

11./ Diskusia 

12./ Uznesenia 

13./ Záver 

 

K bodu 1 

Rokovanie členskej schôdze otvoril a viedol Mgr. J. Štaudinger. Na úvod privítal prítomných 

delegátov 

 

K bodu 2 

Voľba návrhovej komisie: p. Tamáši – predseda, p. P.Lengvarský, p. Štofaník 

Za: 84    Proti: 0   Zdržal sa:0 

Voľba mandátnej a návrhovej komisie: p. Húdok – predseda, p. Knísová, p. Sadloň 

Za: 84    Proti: 0   Zdržal sa:0 

 

K bodu 3 

Program schôdze bol schválený 

Za: 84    Proti: 0   Zdržal sa:0 

 

K bodu 4 

V správe predsedu SÚCHNO boli zhodnotené chovateľské aj výcvikové akcie, ktoré sa 

napriek obmedzeniam podarilo zorganizovať. Predseda SÚCHNO zablahoželal a poďakoval 

reprezentácii, ktorá obsadila 1. miesto v družstvách na MS WUSV a hlavne p. Adriane 

Nagyovej, ktorá so svojím psom Gero z Berounské bašty jednoznačne potvrdili svoje kvality 

a stali sa majstrami sveta WUSV. Ďalej informoval delegátov s nadchádzajúcim zasadnutím 

WUSV, kde budeme mať možnosť vyjadriť sa k stanovám WUSV, prípadne navrhnúť ich 

zmeny. V tejto súvislosti už boli odoslané podklady na WUSV. V neposlednom rade 

zhodnotil prácu kancelárie SÚCHNO, ktorá pracovala na čiastočný, alebo úplný home oficce. 

Napriek tomu bola agenda vybavovaná štandardne po doručení a nevznikali žiadne prieťahy 

aj v čase, keď mala pracovníčka covid. Za vysokú kvalitu práce kancelárie poďakoval p. 

Chlebanovej a taktiež kolegom z predsedníctva. 



Prítomní zobrali obsah informácie na vedomie. 

 

K bodu 5 

p. Kočajda oboznámil prítomných s činnosťou a výsledkami za uplynulý rok. Odznela 

štatistika k zápisu šteniat za posledné roky, z ktorej vyplynul rastúci trend v chove NO. 

Predniesol aj porovnania RTG, ktoré boli zaslané do Nemecka po vyhodnotení na Slovensku 

a konštatoval, že rozdiely vo vyhodnocovaní sú nepatrné.  

Prítomní zobrali obsah informácie na vedomie. 

 

 

K bodu 6 

Správu o výcvikovej činnosti predniesol p. Adamuščin. Odznela štatistika výcvikových akcií 

a podobný obsah, ako na Zjazde ZŠK SR. 

Prítomní zobrali obsah informácie na vedomie. 

 

K bodu 7 

Správu Hlavnej plemennej knihy predniesol p. Kočajda. Odznela štatistika registrovaných 

vrhov, počty vystavených PP, počty zápisu importov, exportov a registrácií do chovu. 

Prítomní zobrali obsah informácie na vedomie. 

 

K bodu 8 

Správu o hospodárení predniesol p. Kočajda. Revíznu správu predniesol p. Petrek. V roku 

2021 bolo vykonaných viacero plánovaných aj neplánovaných kontrol. RK preverovala 

účtovníctvo, dokumentáciu, pokladnicu a bankové účty, zmluvy o usporiadaní športovo-

kynologickej akcie na území SR (príspevky na OV) a dotáciu na HŠV NO.  

Revízna komisia v správe konštatuje, že SÚCHNO hospodári zodpovedne, účtovníctvo 

poskytuje pravdivý a objektívny pohľad na finančnú situáciu, na výsledky hospodárenia 

a peňažné toky za hodnotiace obdobie sú zdokumentované v zmysle planej legislatívy SR, t.j. 

v súlade so zákonom o účtovníctve. 

Prítomní zobrali obsah informácie na vedomie. 

 

K bodu 9 

Kalendár kynologických akcií na rok 2022 bol schválený takto: 

Za: 84    Proti: 0   Zdržal sa:0 

 

K bodu 10 

Návrh rozpočtu na rok 2022 predniesol p. Kočajda. Bol prezentovaný podľa rozpočtových 

položiek v súhrnnom vyjadrení. 

Za: 84    Proti: 0   Zdržal sa:0 

 

 

 

 

 

 

K bodu 11 

Do predsedníctva SÚCHNO na ďalšie obdobie boli navrhnutí: 



Albín Majsniar, Mgr. Ivan Kočajda, Mgr. Juraj Štaudinger, Bc. Jozef Adamuščin,  

Mgr. Igor Lengvarský, Ján Sudimák, Ondrej Kvokačka. 

Kandidáti boli schválení takto: 

Za: 83    Proti: 0   Zdržal sa:1 

 

K bodu 12 

Do Revíznej komisie SÚCHNO boli na ďalšie obdobie navrhnutí: 

Predseda: p. Petrek 

Členovia: p. Papáček, p. Bihari 

Navrhnutá kandidátka Predsedníctvom SÚCHNO bola schválená takto: 

Za: 82    Proti: 0   Zdržal sa:2 

 

K bodu 13 

Bol predložený návrh na zvýšenie poplatkov na bonitáciách SÚCHNO od roku 2023  

z 12,- € na 20,- €. 

Zvýšenie poplatku bolo odhlasované takto: 

Za: 69    Proti: 5   Zdržal sa:10 

 

Bol predložený návrh na zvýšenie poplatkov na výstavách SÚCHNO od roku 2023  

z 8,- € na 15,- € za prvého psa a zo 6,- € na 10,- € za každého ďalšieho psa. 

Zvýšenie poplatku bolo odhlasované takto: 

Za: 67    Proti: 0   Zdržal sa:17 

 

K bodu 14 

 

UZNESENIE ČLENSKEJ SCHÔDZE SÚCHNO 

 

Členská schôdza SÚCHNO dňa 11.06.2022: 

 

A. Schvaľuje: 

1 Návrhovú, mandátnu a volebnú komisiu 

2 Program členskej schôdze 

3 Kalendár kynologických akcií SÚCHNO na rok 2022 

4 Návrh rozpočtu na rok 2022 

5 Členov Predsedníctva SÚCHNO 

6 Členov revíznej komisie 

7 Zvýšenie poplatkov na bonitáciách a oblastných výstavách od roku 2023 

 

B. Berie na vedomie: 

1 Správu predsedu SÚCHNO 

2 Správu o činnosti SÚCHNO 

3 Správu Výcvikovej komisie SÚCHNO 

4. Správu Hlavnej plemennej knihy SÚCHNO 

5. Správu o hospodárení za rok 2021 

6 Správu Revíznej komisie za rok 2021 

K bodu 15 



Na záver p. Štaudinger poďakoval prítomným za účasť, prejavenú dôveru vo voľbách 

a Členskú schôdzu SÚCHNO ukončil. 

 

 

 

 

V Banskej Bystrici, 11.06.2022 

 

 

Zapísala dňa 11.06.2022   R. Chlebanová 


